
FAU-møte 06.03 2023 

Referat v Henriethe Henriksen 
 
Møte på skolen 
 
Tilstede: 
Gjest: Rektor Anne Roland, Erik Magnussen 

 

 

Klass
e 

 FAU-kontakter  Klassekontakter 

1a   X  Thea Grydeland Ersvik 
  

☐  
Hakim Lindland-Rahimi 

   
  

☐  
 

1b 
  

☒  
Rowena Margaret Thakore-Gunther 

  
X  

Eirin Næss-Sørensen 

1c     Linda Elise Couessurel Wüsthoff 
  

☐  
Anne Aagaard 

   
  

☐  
 

2a   X  Trine Jarål Asskildt 
  

☐  
Martin Otto Dragseth 

2b   X  Lisbeth Hustad 
  

☐  
Daniela Andrea Gomez Gonzalea 

2c 
  

☒  
Ingvill Hjerpseth 

  

☐  
Anne Sofie Skaufel 

3a   X Henriethe Henriksen 
  

☐  
Shabila Riaz 

3b     Jan-Øyvind Grung Sture 
  

☐  
Margorzata Sylwia Ochoa 

3c 
  

☒  
Mari Komperød 

  

☐  
Stine Garstad Warren 

4a 
  

☒  
Rannveig Zahl Urke 

  

☐  
Johanna Erika Kemppainen 

4b   X  Markus Angell Arnet 
  

☐  
Linda Engerud Eidsaaen 

   
  

☐  
 

4c 
  

☒  
Lise-Mari Johansen Jahateh 

  

☐  
Karina Jämtoft 



5a     
Rachel Mary 
Thomas                            

  
X  

Eirik Frode Mikaelsen       

5b  x  Younas Ibrahim 
  

☐  
Dar Omara 

5c 
  

☐  
Gry Hylje Eriksen 

  

☐  
Daiva Nagyte-Rupkuviene 

    Lotte johansen 

6a 
  

☒  
Christophe Rene Laurent Brochard 

  

☐  
Lisbeth Hustad 

6b 
  

☐  
Carina Finset 

  

☐  
 

6c   x  Amrina Shoket 
  

☐  
Torkel Skjærven 

7a 
  

☒  
Terje Finsrud 

  

☐  
Beate Lindstad 

7b 
  

☒  
Chau Duong Quynh 

  

☐  
 

7c 
  

☒  
Mona Nygaard Johansen 

  

☐  
Janne Reitan 

 

 
 
 

AGENDA 
 

1. Godkjenning av innkalling og møteplan 

2. Skolen informerer 

• To stillinger som ligger ute - kontaktlærerer. Mange gode søkere.  

• Startet prosess med Oslo met for å være øvingsskole. Starter å ta imot studenter til høsten. 

Internasjonale studenter 

•  Nasjonale prøver på høsten 5. trinn- grunnleggende ferdigheter i norsk, matte og fagprøve i 

engelsk. www.Udir.no/Statistikk for grunnskole 

o Scoret best i engelsk i år.  

o Leseutviklingsplan revideres på ulike trinn, jobbe mer med ord og begreper i 

klasserommene. 

o Fange opp de svake elvene tidlig, lesegruppe, mattegruppe.  

o Jobbe med oppgaver som går på grunnleggende ferdigheter.  

o Kunne mange ulike tekster, som blogg, oppskrifter, avis, bøker etc.  

o Nasjonale prøvene skal bli revidert   

• Strategisk plan på skolens hjemmeside. Hva de legger vekt på som skole. Hovedfokuset: 

Elevene skal oppleve mestring, motivasjon, relevans.  

• Seksjon for læringsmiljø- Pilotstudie. Fellesskapende didaktikk.  

o Uteskole: det vi skal lære skal bli det styrende ut for hvordan læringsmålene skal 

nås.  Bibliotek og Uteområdet skal bli brukt som læringsarena.  



o Annerledesdager: Beintøft konkurranse på høsten, FN dagen i oktober, Bli med 

dansen i november, juleverksted, Europakveld på 6. trinn februar, Samenes 

nasjonaldag i feburar, Vinteraktivitetsdag 2024, Åpen skolekveld for årets 

skolestartere, kulturelle skolesekken, boknatt 4.trinn, Talentiaden, Tine stafetten i 

mai 6.-7.trinn, Prinsdalprosjektet (mai/juni), Avslutning/turer (juni). Gjennom hele 

året er det mye tverrfaglighet (ulike turer, museum etc). 

o Elevenes spisepause: Spilt tilbake til elevrådet, hvordan vil dere ha det i 

spisepausen? 

o Fru Nilsens hage: Ønskelig å rive huset. Sendt søknad til undervisningsbygg. Ønskelig 

å lage skolehage.  

o Prinsdal blir sommerskole.  

 

3. Valg / fortsettelse av styret 
Valg av nytt styre er ønskelig å få overlappende vinteren 2024.  

Avstemning av styret, vedtatt.  

4. Status fra arbeidsgruppene og styret 
• Fag gruppa: epost korrespondanse skal ha møte videre på det rektor har lagt frem om 

annerledesdager/uteskole.  

o 1.-4. Ta opp uteskoledager med AKS.  

• Trafikk: Digitalt møte. Holdningskampanje til høsten, skilting av gangveier.  

o Refleksdag på høsten, ønskelig at skolen har mer fokus på dette.  

o Kan det sendes Parkering forbudt skilt på snuplassen ved AKS? 

o Kan skolen oppfordrenærmiljøet til å klippe hekken ut mot veien.  

o Nattravning uke 18,19,20,48,49,50, Kontaktperson Torunn Prøsch. 

Torunn@prosch.no 

• Arrangement: 

o Sommerfest (kakesalg)? 

o Stormøte FAU med nye og gamle FAU representanter i første mandag i juni. I 

gymsalen.  

o 70 års jubileum (forberede til neste år, kakesalg) Kontakt Erik Magnussen. På plass 

før Juni. Etterlyst til skolen, hva ser de for seg, lage en plan 

• Miljø/Kultur: 

o  Samarbeid om hageprosjektet (Marte)- etter hvert. Ønsker Marte innspill fra FAU 

o Gapahuk satt på vent til skolen finner ut hva de gjør med hagen. Snakk med 

Hauketo, hva skal de bruke lysningen i skogkanten til. Kan Prinsdal benytte seg av 

den.  

o Idrettsdag med de andre nærmiljøskolene – 6. trinn- kontakt med FAU på Toppåsen. 

Nå til våren. Få med Gymlærerne på dette. Mesternes Mester opplegg. 

• Styre: Har hatt Styremøte, KFU, møte med rektor, møte med nærskolene denne uken.  

o AKS Toppåsen, Lusetjern og Hallagerbakken skal redusere åpningstidene til 16:30 

o Særskilt språkopplæring, oppfølging/innkalling - ønsker at det blir rapportert inn når 

det inntreffer. Dette er et automatisk skriv som skoleledelsen sender ut, uten å ha 

kontaktet kontaktlærerne. Opplevelsen er at dette får man automatisk hvert år man 

er på skolen.  

o Gjennomtrekk av lærere vs nasjonale prøver, bruk av vikarer som ikke følger opp.  



o 17. Mai skal fortsette som før.  

o Prinsdalsposten utgår. Skal bruke ressurser på å oppdatere nettsiden. 

o Halloween- ikke en skolesak. Vi kan høre med AKS 

o Søkt om penger til nye skolebord i gymsalen via Lions. 

o Skolen lurer på hvorfor det ikke er penger til overs til avslutning for 7.trinn. Pga 

Pandemien. Fra FAU eller søke fra Lions.   

5. Det forventes at arbeidsgruppene har arbeidet sammen og kan legge frem det 

de har jobbet med 

6. Forslag til endring av vedtekter 

7. Styret sender en egen epost med de gamle vedtektene med forslag til endring 

slik at dere kan sette dere inn i dette på forhånd 

8. Teams som plattform 

• Fra KFu møtet: Alle har utfordring med å bruke Teams som plattform 

• Det er ønskelig at de lager en bruksanvisning som gjestebruker.  

• Mye av problemet er at man har en jobb bruker.  

• Skal vi fortsette å prøve? Styret bruker det, kontoen er i live. Få opp googledocs fungerer 

godt. 

o  Onedrive for å dele dokumenter med de andre i FAU.  

• Epost adressen er linken inn til Teams. Rannveig skal invitere inn alle til et møte.  

• Alternativet er å bruke Spond til kommunikasjon og googledocs til filer.  

• Vedatt: prøv to måneder til med Teams. 

9. Vi får litt informasjon fra Mari om utviklingen her. Fint om de som sliter kan ta 

med egen PC så kan vi se på det sammen. Det er fint om PC da kan kobles opp 

til egen telefon som internett tilgang (Innstillinger - Delt internett).  
Kun tatt opp og snakket om, ikke vedtatt noe. Ingen hadde med pc.  

10. Økonomisk status 2022/2023 

Saldo pr 06.03 2023: 
FAU Prinsdal skole: NOK 44.000 
 
Utbetalinger siden sist: 
Julekino ca 1500 kr 
Juleverksted ca 3100kr 
Julekurv til lærere og aks ca 1000 kr 
Midler fra Tonje/ Spleis inn 1000 
 
Kontonummer: 9001.28.11178 
Vipps: 112511 

 

1. Informasjon fra KFU og SMU 

2. Årshjul / oversikt over hva som kommer utover våren 

• Årshjul, talentiade, 17.mai, sommeravslutning og stormøte.  

• Boknatt 4. trinn denne uken. AKS og skole er stengt for 4. trinn. Obligatorisk.  



3. Eventuelt 
4.trinn Mat/helse: ta det med kontaktlærer.  

Mobilhotell: Kontaktlærer bør ta det opp med den klassen det gjelder.  

Sommerfesten: 6. trinn foreldre bidrar med kaffe/te/saft salg og får en sum som betaling.  

Foreldrekonferansen 15. Mars: ingen kan delta.  

Skolemiljøutvalgsmøtet: Hvordan vil dere at lunsjen skal være. Avvente svar fra elevrådet.  

2. trinnsbygget skal pusses opp.  

 

Til neste gang:  
 

• Gjennomgang av vedtektene. Alle forbereder seg 
• Rannveig skal ta kontakt med Toppåsen om hvem miljø/kulturgruppa skal ha kontakt med 

angående felles idrettsdagen 
 

• Særskilt språkopplæring, oppfølging/innkalling - ønsker at det blir rapportert inn når det 
inntreffer. Dette er et automatisk skriv som skoleledelsen sender ut, uten å ha kontaktet 
kontaktlærerne. Opplevelsen er at dette får man automatisk hvert år man er på skolen.  

• Gjennomtrekk av lærere vs nasjonale prøver 

• Teams: Rannveig inviterer alle inn til møte i Teams? 

• 4. trinn tar en evaluering på boknatt. Både foreldre og elever.  
 
TIL MØTET MED SKOLEN 

• Klarere rollefordeling på annerledes dagene. Som boknatten. Skolen må gi tydeligere 
informasjon. Ansvarsavklaring. Ved første foreldremøte på høsten 

• Nasjonale prøven: Har skoleledelsen noen teorier på resultatene? Foreldre tror at ustabilitet 
i lærerstaben har noe med det å gjøre.  

• Hunder på skolen. Lærerne har hunder med på skolen. Obs allergier.  
  
 

 

 
 

Neste FAU-møte er (8. mai, 5 juni) 
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